
Olot i Santa Pau es comprometen amb la Fageda

Santa Pau planteja potenciar el transpor t p�blic des d'Olot f ins a l'entrada

de la Fageda

OLOT | XAVIER VALERI

"Estem decidits a implicar-nos en els problemes dels accessos a la Fageda d'en Jord�", va af irmar l'alcalde

d'Olot, Josep Maria Corominas en el darrer ple. Unes setmanes abans del comprom�s de l'Ajuntament d'Olot, el

conseller de Territori i Sostenibilitat, Santi Vila, va recon�ixer haver viscut els problemes dels accessos a la

Fageda de Jord� en els caps de setmanes de tardor. Segons va explicar, quan sor tia d'una visita a les obres

d'ampliaci� de la Cooperativa la Fageda es va trobar en viu i en directe amb la realitat dels accessos. Fam�lies

amb cotxets, amb nens de prim�ria desfermats i gossos de companyia avan�aven somrients cap al bosc.

Les cues que hi ha a la tardor arriben f ins a la por ta de casa dels ve�ns de Santa Pau i barris d'Olot que veuen

cotxes mal aparcats davant de casa seva. De fet, un ve� va perdre un avi� perqu� no va poder treure el cotxe, va

explicar un regidor de Santa Pau. No �s bo multar els turistes en massa i com se'ls pot avisar si estan dins del

bosc de la Fageda, on est� dit que es perd la noci� del temps i el sentit de l'orientaci�?

Per aix� una de les propostes de l'alcalde de Santa Pau al ple va ser la creaci� d'un servei de transpor t p�blic

des del l�mits d'Olot, on hi ha aparcament, f ins al lloc d'informaci� del Parc Natural a l'entrada de la Fageda.

Si b� el problema dels aparcaments a la vora de la carretera i als carrers de les urbanitzacions quedaria mitigat

per un bon sistema de transpor t p�blic, queda la manera de conduir els viatgers f ins al bosc. La soluci� podria

ser un bicicarril que aniria des de ca la Guapa f ins al volc� de Santa Margarida. La idea �s que el cam� serveixi

per als ciclistes durant tot ?l'any i que durant els caps de setmana de tardor faci de ruta als milers de caminants

que volen veure els efectes de la tardor a la Fageda.

El projecte del bicicarril est� fet i el cam� est� consensuat amb els propietaris. Pel que fa al f inan�ament, est�

previst que vagi a c�rrec del Pla de Foment de Turisme de la Generalitat i l'Ajuntament a par ts iguals.

En un principi, per als altres dies de l'any allunyats dels caps de setmana de tardor, el Parc Natural de la Zona

Volc�nica de la Garrotxa fa jornades i estudis destinats a com recuperar el silenci de la Fageda. L'objectiu �s

incrementar la qualitat de les visites a la Fageda, que ara tenen molt de soroll i s'hauria de reduir.

Els visitants, per la ilálusi� amb qu� se'ls veu, segur que, quan ho s�piguen, procuraran limitar els sorolls per

poder gaudir de la Fageda del tot.
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